

أعضاء وعضوات هيئة التدريس بكلية العلوم وفقهم الله

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته أما بعد

فنحيطكم علماً بأن الترشح لحوافز النشر العالمي قد بدأ في يوم الأحد ١٤٤٢/١/١٨ هـ الموافق ٢٠٢٠\٠٩\٠٦ م وسينتهي في يوم الخميس ١٤٤٢/٢/١٤ هـ الموافق ٢٠٢٠\١٠\٠١ م إن شاء الله

نرجو منكم قراءة التعليمات التالية كاملة حتى تتمكنوا من التقديم بشكل صحيح بإذن الله:

(أ) الملفات المطلوبة لكل بحث (ملفان اثنان فقط):

أولاً: ملف وورد وهو نموذج التقديم ٢٠٢٠ المرفق بهذه الرسالة (وهو مختلف عن النماذج السابقة) ويكون معبأ وغير موقع
ثانياً: ملف بي دي إف واحد فقط يحتوي على: نموذج التقديم ٢٠٢٠ معبأ وموقع + دليل إدراج البحث في شبكة العلوم - إن وجد

(ب) طريقة تسمية الملفات لكل بحث:

مثال: د. محمد أحمد لديه 3 أبحاث يريد التقديم بها وهي:

- 01) M. Ahmad, Prime Matrices
- 02) A. Hamid and M. Ahmad, Delta-Prime Matrices
- 03) M. Ahmad, A. Hamid, and H. Bilal, Pseudo-Prime Matrices

في هذه الحالة يسمي الملفات المتعلقة بالبحث الأول:

MAhmad01

والمعلقة بالبحث الثاني:

MAhmad02

والمعلقة بالبحث الثالث:

MAhmad03

فيكون لديه في المجموع 6 ملفات: 3 ملفات وورد و 3 ملفات بي دي إف تحت المسميات:

MAhmad01

MAhmad02

MAhmad03

(ج) تحمل الملفات عن طريق الرابط التالي (يجب أن يكون لديك حساب على (Google)):

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdwRZrDifz9IKPMeVJalu9cZGbzCQ2dtxCDq5m-U5UO9Xlz-A/viewform?usp=sf_link

ملاحظة هامة: لا يمكن تحميل أكثر من **١٠ ملفات** في آن واحد (أي ما يعادل ٥ بحوث) ولهذا لتحميل ما يزيد عن ذلك يحتاج المتقدم إلى الخروج ثم الدخول مرة أخرى.

في حالة أي استفسار، الرجاء التواصل على بريد مركز البحوث بكلية العلوم rc.cs@imamu.edu.sa برسالة خاصة وليست عامة.

Salam Dear Faculty Member in the College of Science,

We want to let you know that the applications for the **International Publishing Award** has been started on Sunday 18/01/1442 H (06/09/2020) and will be closed on Thursday 14/02/1442 H (01/10/2020) insha Allah.

Please read the following instructions in order to get a full file for your application:

A) Needed files for each paper (two files only)

First: a **word file** which is an application form 2020 attached with this message (and different from previous ones): **filled and not signed**

Second: a **unique pdf file** which contains: a filled and signed application form 2020 + the proof of the inclusion of the paper in the Web of Science – if available

B) How to name the files?

Example: Dr. Mohamed Ahmad has 3 papers that he wants to apply for:

01) M. Ahmad, Prime Matrices

02) A. Hamid and M. Ahmad, Delta-Prime Matrices

03) M. Ahmad, A. Hamid, and H. Bilal, Pseudo-Prime Matrices

In this case, he labels the first two files corresponding to the first paper by:

MAhmad01

The second ones corresponding to the second paper by:

MAhmad02

The third ones corresponding to the third paper by:

MAhmad03

So in the total, he has to upload 6 files: 3 word files and 3 pdf ones named:

MAhmad01

MAhmad02

MAhmad03

C) To upload the files, please use the following link (you should have a Google account):

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdwRZrDifz9IKPMeVJalu9cZGbzCQ2dtxCDq5m-U5UO9Xlz-A/viewform?usp=sf_link

Important remark: You cannot upload more than **10 files** at once (equivalent to **5 papers**), so if you want to upload more than 10 files you have to resubmit again (for the remaining files).

For any question, please send a personal email to the research center of the science college rc.cs@imamu.edu.sa.